

# Synopsis

“

*A woman whose best friend steals her husband and utterly destroys her life.  
A frenemy who wrecks a woman's life and does all this for the sake of her  
daughter. How will justice prevail in their lives?*

”

親友に家族や人生の豊かさ、そして自分のすべてを奪われた女。  
我が子のために他人の人生を盗み、嘘や裏切りも辞さないもう一人の女。  
果たして真実はどちらを味方するのか。

一个女人，被最亲密的朋友夺去了家人、富足的生活和一切  
另一个女人，为自己的孩子，盗取别人的人生、不惜撒谎和背叛  
真实，会站在谁的一边呢？



**MBC**

31, Yeouido-dong, Yeongdeungpo-gu, Seoul, 150-728, Korea  
Tel : 82-2-6030-4334 Fax : 82-2-6030-4319  
For more details : <http://content.mbc.co.kr> E-mail : [cozysong@mbc.co.kr](mailto:cozysong@mbc.co.kr)

**HD** 30mins x 120eps DRAMA

**MBC**

# Maybe Love

사랑했나봐  
愛してたみたい \* 也许爱过



<http://content.mbc.co.kr>



## Han Yoon-jin (Actress: Park Shi-eun)



She has one sibling and grew up as the eldest. Her family owned a small Chinese restaurant in a poor district in Seoul. Having a single parent made her childhood a difficult one, but she retained a sunny personality. Her supposedly best friend Sun-jung sets her up on a blind date with Joo Hyun-do and despite his family's disapproval, they get married. But during Yoon-jin's month-long hospitalization after the difficult birth of her first baby, her best friend Sun-jung has an affair with her husband and steals him away, wrecking her marriage. Yoon-jin wants to get revenge but there are so many broken pieces to pick up in her life that she does not know where to begin.

ハン・ユンジョン(俳優:パク・シウン)

ソウル郊外で小さな手打ち中華麵の店を経営する一家の1男1女の長女。女手一つで育てられ、学生時代は苦労したが、明るく素直に育った。ソンジョンの紹介で出会ったチュ・ヒョンドという男と反対を押し切って結婚したが、難産の末、手術と入院を繰り返す間、友人だと信じていたソンジョンにすべてを奪われてしまった。今すぐにもソンジョンに復讐したいが、こじれたみんなの運命をどこから、どうやって解けばいいのか…。

韩润珍(朴诗恩饰)

生在一个在首尔郊区经营老旧炸酱面馆的家庭，一男一女中长大。在单亲妈妈身边长大，虽度过艰苦的学生时段，却是一个性情开朗的女孩。经朋友善贞介绍认识了周贤道，不顾反对与他结婚。但在她难产后反复手术和住院期间，被一直信赖的朋友善贞夺走了一切。虽然想马上报复善贞，但该何从纠正这错综复杂的命运呢？

## Baek Jae-heon (Actor: Ahn Jae-mo)



Although his family was so poor that couldn't afford to send him to cram school, he studied and worked hard while being raised by a single mom. He never despairs over setbacks in life. Perhaps his hardworking philosophy was the factor that drew Sun-jung, whom he had a crush on, to him. During his mandatory military service, he anxiously waited for the day he could be reunited with Sun-jung and be with her during her pregnancy. When Jae-heon is finally able to go home after being honorably discharged from the military, he is greeted with bad news. His baby was abandoned at his home's doorsteps, and a note says that Sun-jung died while giving birth. He raises his daughter by himself as a single dad, but one day he is shocked when he sees Sun-jung alive.

ベク・ジェホン(俳優:アン・ジェモ)

家は貧しかったが、父親を亡くし母親の下で誰よりも懸命に生き、どんな状況でも挫折しなかった好青年。そのがんばりが報われたのか、思い続けていたソンジョンが心を開いた。軍隊にいる間、ソンジョンともうすぐ生まれる赤ん坊だけを指折り数えて待ったが、除隊後に自分を待つ悲報に絶望する。赤ん坊は家の前に捨てられ、母親は子供を産んですぐ死んだと…。その後はシングルファーザーとして暮らすなか、死んだとばかり思っていたソンジョンに再会するが…。

白载宪(安在模饰)

家境贫困，在寡母膝下成长，却是一个勤奋上进、不怕遇挫的正派青年。他的这种个性也让他心仪多年的对象-善贞终于向他敞开心扉。两人在一起后，在他服役役时，他一心盼望早日见到善贞和即将出生的孩子。但退伍后，却被意想不到的噩耗绝望-爱子遭弃，善贞却在生子时死去。此后他作为一个未婚爸爸，却与本以为已死的善贞不期而遇的相逢……



## Choi Sun-jung (Actress: Kim Bo-gyeong)



Sun-jung grew up in a wealthy family. Being a smart and pretty girl, she was popular among her classmates. But at the age of 14, Sun-jung witnesses her father kissing Yoon-jin's mother. After this incident, Sun-jung becomes consumed with rage and vengeance. She starts to believe that nobody is on her side in the world. Studying diligently, she gets into a prestigious college and later lands a job where she proves herself to be a capable and talented employee. She dates Baek Jae-heon, whom she thought was from a wealthy family, and is determined to marry him. After she belatedly finds out that Jae-heon was actually the live-in private tutor for the family's children, she decides to seduce Joo Hyun-do, who is the scion of a successful furniture company.

チェ・ソンジョン(俳優:キム・ボギョン)

何不自由なく育った金持ちの一人娘。14才の時にユンジョンの母親と浮気している父親を目撃してから、ユンジョンに対する怒りと復讐心を募らせてきた。この世に自分の味方はいないという恐怖から根性がつき、一流大学の経営学科を卒業し、会社でも一目置かれる社員になる。その後、金持ちの息子ベク・ジェホンと恋に落ち、人生逆転を期待したが、ジェホンが実はその金持ちの家の住み込みの家庭教師に過ぎないことを知り、本当の金持ちの息子であるヒョンドを誘惑しようとするが…。

崔善贞(金宝京饰)

一直养尊处优的富家独生女儿。14岁时目睹润珍的妈妈与自己的爸爸婚外恋后，对润珍的愤怒和报复心理越积越深。她的世界里，没有一个真正可靠的人，这种畏惧塑造了她的本性。她毕业于一流大学的经营学系，工作上也得到公司的认定。此后与有钱人家的儿子白载宪坠入爱河，时来运转似乎就在眼前。但这时她才得知载宪其实不过是有人家家的住家教师后，就转移目标诱惑贤道……

## Joo Hyun-do (Actor: Kwang Dong-joo)



While his father gives him a hard time, his mother spoils him so Hyun-do gradually became impulsive and selfish. He also would get into trouble at times. Marrying someone his family didn't approve was troubling to his parents. When Hyun-do asked Sun-jung, whom he had a crush on, out on a date, she flatly turns him down but decides to set him up with a blind date with her friend Yoon-jin. So getting married to Yoon-jin was an act of defiance against his father and exacting sweet revenge against Sun-jung who had snubbed him. While Yoon-jin was still in the hospital due to a difficult delivery, Hyun-do started thinking about Sun-jung as the one that got away but who was now eager to hook up.

チュ・ヒョンド(俳優:ファン・ドンジュ)

厳格な父親には押さえ付けられ、母親には持ち上げられるせいで、性格は極端で衝動的であり、わがままで。小さな問題もよく起こす。結婚もそのうちの一つ。気に入っていたソンジョンにデートを申し込むが、ソンジョンは友人ユンジョンを行かせることで、ヒョンドを冷たく拒絶する。ユンジョンとの結婚は父親に対する意地と、ソンジョンに対する復讐だった。ところが、ユンジョンが出産後遺症で病院にいる間、再び現れたソンジョンを自分のものにしたい欲望に駆られる。

周贤道(黄东柱饰)

他从小被严父压抑、又被慈母宠爱，培养了他极端、冲动而自私的性格。闯的祸也不少，结婚也是其中之一。他看中善贞后约她出来约会，没想到善贞却让朋友润珍替她赴约，无情地拒绝了他。他和润珍结婚只是出于对父亲的反抗和对善贞的报复。当润珍因产后后遗症住院时，他再次想拥有重新出现在眼前的善贞。